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Hrvatska samouprava XV. okruga Budimpešte 
Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat 

1153 Budapest, Bocskai u. 1-3. 

E-mail: hsbpxv@gmail.com  Tel: +36-30-245-7628 

Ülésszám: HÖ 1/99-02/2020. 

JEGYZŐKÖNYV 

Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat 
Képviselő-testület 2020. február 06-án 9 órakor kezdődő rendkívüli üléséről 

Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal C épület 209. nemzetiségi szoba 
(1153 Bp. XV., Bocskai u. 1-3.) 

Jelen vannak: Kuzma István elnök 
Pótári Attila elnökhelyettes 
Kuzma Istvánné képviselő 

Jegyző megbízottja: Palotai Dóra 

Meghívottak: dr. Filipsz Andrea jegyző 
dr. Bódi Tamás jogász 
Gressó Tiborné kabinetvezető 
Hőrich Szilvia Főosztályvezető 
Tiszai Árpád Gazdálkodási osztályvezető 
Pauló Ágnes számviteli ügyintéző 
Szarka Péterné, mb. Osztályvezető 

Kuzma István elnök: Köszönti a jelenlévőket, megállapítja, hogy az ülés határozatképes. Tájékoztatja a 
Képviselőket és a nemzetiségi referenst, hogy a mai rendkívüli ülést a H.Ö. SzMSz 14.§. alapján hív-
ta össze! Elmondja, hogy az ülés előtt emailon jelezte a számviteli ügyintéző, hogy nem tud részt 
venni az ülésen, mert sürgős határidős feladatot kapott. A többi meghívott, nem jelezte távolmaradá-
sát. 

Napirend előtti hozzászólások: 
Kuzma Istvánné képviselő: Nem érti, hogy a meghívottak miért nem jeleztek vissza, hogy nem tudnak jön-

ni az ülésre, ez alól kivétel az, aki visszajelzett. A megállapodást, nem egyoldalúan kell felülvizsgál-
ni, és nem azt kell mondani, hogy 2019 decemberében már felülvizsgálták, el is elfogadták, így 2020 
januárjában már nem kell felülvizsgálni, csak el kell fogadni és alá kell írni.  
Itt jegyzi meg, hogy a 2019. december 12-én elfogadott megállapodás határozatában aláírásra az el-
nöknek a határidő 2019. december 22-ig szólt. (Határidő az aláírásra: 2019. december 22.) Így az 
elnök 2019. december 30-án jogtalanul írta alá a megállapodást. 
Úgy tudja, hogy a helyi önkormányzatnak figyelembe kellett volna vennie a Horvát Önkormányzat 
Képviselő-testületének döntését, és a határozatban hozott határidőt, és úgy kellett volna az együtt-
működési megállapodást előkészíteniük, hogy az elnök a határozatban megjelölt határidőig alá tudja 
azt írni.  

Pótári Attila elnökhelyettes: A 2019. november 15-i nemzetiségi egyeztetésen Tiszai Árpád osztályvezető 
elmondta, hogy a nemzetiségi önkormányzatoknak el kell készíteniük a működésükhöz szükséges sa-
ját belső szabályzataikat, mert a hivatalét, jogtalanul alkalmazzák a nemzetiségi önkormányzatokra.  
Itt jegyzi meg, hogy a mai napig nem kapták meg az egyeztetésről szóló emlékeztetőt. Kéri a nemze-
tiségi referenst, hogy nézzen utána az egyeztetésen készült hanganyagnak, és kéri, hogy mint részt-
vevő és hozzászóló meg kapja a hanganyagot, mert az hivatalos anyagnak számít és joga van kikérni.  
Azzal folytatja a hozzászólását, hogy a 2020. január 7-i egyeztetésre ő ment el, úgy ment oda, hogy 
nem tudta miről fognak egyeztetni, mert a kiküldött emailban az egyeztetés témája nem volt megje-
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lölve. Ezt az előző ülésükön is szóvá tette. Az ilyen és ehhez hasonló meghívásokat nem tudja hiva-
talosnak elfogadni.  
Azt is szóvá teszi, hogy a Hivatal részéről bevezetett előzetes bejelentkezés sem érte el a célját, hiába 
küldik el a megbeszéltek szerint az anyagot az ügyintézőnek, ha a leadott anyag nincs kész arra az 
időre, amire megbeszélték, és emiatt akár fél órát vagy még többet is ott töltenek az ügyintézőnél 
vagy a Hivatalba. Legközelebb ott fogja, hagyja az ügyintézőt, ha nincs előre elkészítve a leadott 
anyaguk, azért jön el a munkahelyéről, hogy el tudjanak számolni, nem pedig azért, hogy ott vára-
kozzon. Nem csak az ügyintéző dolgozik, neki is van munkahelye.  

Kuzma Istvánné képviselő: Ha a hivatal a megállapodás elfogadásának kérdésében valóban le akart volna 
velük ülni, de a mai ülésük időpontja a hivatalból meghívottaknak nem volt alkalmas, akkor javasol-
hattak volna egy másik időpontot, ami nekik is megfelel, akkor üléseztek volna és nem most. Az is 
megoldás lett volna, ha most januárban azt kérik tőlük, hogy határozott időre kössék meg a megálla-
podást, hogy legyen idejük a hiányzó belső szabályzatokat elkészíteniük, és akkor már az új megál-
lapodást fogadják el. 
Javasolja, hogy a határozatba legyen benne, hogy a helyi önkormányzat részéről meghívottak távol-
maradása miatt nem tudják megtárgyalni a 2020. évre szóló megállapodást, ezért a Horvát Önkor-
mányzat Képviselői, határidőre nem tudnak eleget tenni a nemzetiségek jogairól szóló 2011. évi 
CLXXIX. törvény 80.§ (2) bekezdésben előírt Közigazgatási Szerződésnek minősülő megállapodás 
elfogadásának. 

Kuzma István elnök: Azt javasolja a képviselőknek, hogy egy másik időpontban üljenek le a meghívottak-
kal egy újabb egyeztetésre. 

Pótári Attila elnökhelyettes és Kuzma Istvánné képviselő nem ért egyet az elnökkel és elutasítja ezt a 
lehetőséget. 

Kuzma István elnök: Lezárja a napirend előtti hozzászólásokat. Ismerteti a napirendi pontok elfogadásáról 
szóló határozatot és egyetértés esetén szavazást kér: 
Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat 2020. február 06.-i rendkívüli ülés napirendi 
pontjait az alábbiak szerint fogadja el:  
1. Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat 2020. évi közigazgatási szerződés megtár-

gyalása 
Előterjesztő: Kuzma István elnök 

2. Szóbeli előterjesztés – Törvényességi felhívás a 86/2019. (XI. 07.) és 92/2019. (XI. 07.) HÖ hatá-
rozatokra 
Előterjesztő: Kuzma István elnök 

3. Szóbeli előterjesztés – A 2019. évi SzmSz módosításának elfogadása
Előterjesztő: Kuzma István elnök 

4. Szóbeli előterjesztés – A 4 oldalú együttműködési megállapodás 15 éves évforduló rendezvény az
anyaországi és Testvérvárosi kapcsolatok és a kulturális örökség ápolása céljából hozott 9/2020. 
(I.16.) HÖ határozat módosítása 
Előterjesztő: Kuzma István elnök 

5. Egyebek -

Megállapítja, hogy a jelenlévő három képviselő 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfo-
gadta a javaslatot. 

12/2020. (II.06.) HÖ határozata 
Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat 2020. február 06.-i rendkívüli ülés napirendi pont-
jait az alábbiak szerint fogadja el:  
1. Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat 2020. évi közigazgatási szerződés megtárgyalása
Előterjesztő: Kuzma István elnök 
2. Szóbeli előterjesztés – Törvényességi felhívás a 86/2019. (XI. 07.) és 92/2019. (XI. 07.) HÖ határozatok-
ra 
Előterjesztő: Kuzma István elnök 
3. Szóbeli előterjesztés – A 2019. évi SzmSz módosításának elfogadása
Előterjesztő: Kuzma István elnök 
4. Szóbeli előterjesztés – A 4 oldalú együttműködési megállapodás 15 éves évforduló rendezvény az anya-
országi és Testvérvárosi kapcsolatok és a kulturális örökség ápolása céljából hozott 9/2020. (I.16.) HÖ 
határozat módosítása 
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Előterjesztő: Kuzma István elnök 
5. Egyebek -

******* 

1. Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat 2020. évi közigazgatási szerződés megtárgya-
lása
Előterjesztő Kuzma István elnök:  

Kuzma István elnök: Elmondja, hogy mivel a javaslatát elutasították a képviselők, a megállapodás nem lesz 
határidőre sem elfogadva, sem aláírva. A fővárosi kormányhivatalnak soron kívüli eljárást kell le-
folytatnia, és ennek keretében egyeztetést tart a felek között. Kérdés, hozzászólás? 

Hozzászólások 
Pótári Attila elnökhelyettes: A 2020. január 7-i egyeztetésen ígéretet tett Tiszai Árpád osztályvezető, hogy 

január 31-ig megkapják a nemzetiségi önkormányzatok azokat a sablon szabályzatokat, amik a nekik 
szólnak és abba majd mindenki beleírhatja a működéséhez szükséges szabályaikat. Ezeket a szabály-
zatokat, még mindig nem kapták meg, helyette kaptak egy olyan emailt, amiben tájékoztatták őket, 
hogy a helyi önkormányzat bizottságai és a helyi önkormányzat képviselő-testülete mikor dönt az 
együttműködési megállapodás elfogadásáról. Ami egy egyoldalú elfogadásnak minősül, mivel a ta-
valy novemberben és decemberben tett észrevételeiket idén januárban sem vették figyelembe. Ez azt 
jelenti, hogy a novemberi felülvizsgálatkor és a decemberi ülésükön, is hiába jelezték, hogy mik 
azok, amiben nem tudtak megegyezni, és amikor decemberben a megállapodás elfogadásáról szavaz-
tak, hogy beleférjenek a határidőbe, elmondták januárban folytatják a megállapodás felülvizsgálatát 
és csak akkor fogadják el a 2020. évre szóló megállapodást, ha a pénzügyi rész is és a többi is rendbe 
lesz téve. Az nem megoldás, hogy a pénzügy nem is válaszolok és figyelembe sem veszi, hogy mit 
kérnek, inkább próbálkoznak. 

Kuzma István elnök: Röviden elmondja, hogy valóban a legtöbb gondjuk a Közgazdasági Főosztály által 
alkalmazott pénzügyi gazdálkodással, elszámolások beszabályozásával van. Ezzel eléggé megnehe-
zítik a pénzfelvételüket és az elszámolásukat, és egyáltalán nem veszik figyelembe, azt hogy nekik 
egész más feladatuk van, mint a Hivatalnak. Túlbonyolítják a gazdálkodásukat, nem reagálnak arra a 
kérésükre, hogy a horvát önkormányzatnak legalább 500.000 Ft legyen a készpénz záró összege a 
pénztárban, így minden esetben a bankból kell kihozatni a szükséges pénzt, mert részükre a pénztár-
ba az engedélyezett összeg csak 1000 Ft lehet. Tudják, hogy az Áht., előírásokat be kell tartaniuk, 
azzal nincs is problémájuk, azzal van gondjuk, amit a hivatal szabályozott be és rájuk nézve is köte-
lezővé tett, ezzel nem segítik, hanem megnehezítik a munkájukat. 

Kuzma Istvánné képviselő: Ezek után nem is érti, hogy a helyi önkormányzat részéről miért csodálkoznak 
azon, hogy nem fogadják el a megállapodást, ez a megállapodás sok sebből vérzik. A székhelyükre 
érkező küldemények útjáról semmi információjuk sincs, mint ahogy arról sem, hogy azokat ki látja 
és kinek a kezébe jut, mikor és hogy kapja meg az elnök vagy a címzett. A njtv. 95. § (3) bekezdése 
rendelkezik arról, hogy a jegyzőkönyvek kormányhivatalhoz való megküldése az elnök feladata, a 
megállapodásban viszont nem ez van. Feladatot átruházni pedig csak írásban lehet, és annak meg 
vannak a szabályai, amit szintén bele kellene tenni a megállapodásban és az SzmSz-ükbe is. A kor-
mányhivataltól érkező levélhez az elnök nem fér hozzá, mert nincs hozzáférése a kapcsolattartási fe-
lülethez. Ezért az elnök a neki küldött és szóló törvényességi észrevételre, nem tudott maradéktalanul 
válaszolni, és a képviselő-testületet sem tudta időben értesíteni. Ezért ki a felelős? 
Az is benne van a njtv. 80. § (1) bekezdésében, hogy az önkormányzati hivatal, biztosítja a helyi 
nemzetiségi önkormányzat részére az önkormányzati működés személyi és tárgyi feltételeit, szakmai 
segítséget nyújt, sorolhatná tovább, hogy még mi van benne. A megállapodásban egy szó sincs arról, 
hogy ezeket hogyan biztosítja és kihez lehet fordulni szakmai segítségért, ha szükségük van rá. Nem 
hiszi, hogy a hivatal részéről kijelölt 1 fő számviteli ügyintéző, és az őt helyettesítő másik számviteli 
ügyintéző elégségesnek bizonyulna a kilenc nemzetiségi önkormányzat mellé, főleg úgy, hogy ezek 
az ügyintézők más nem nemzetiségi feladat ellátásával is meg vannak, bízza a Hivatal részéről.  
Ha már itt tartanak, tudni szeretné, hogy ki volt az, aki azt kérte a nemzetiségi referenstől, hogy a 
jegyzőkönyvük és a hozzátartozó mellékletek kormányhivatalhoz való megküldésének tényéről, az 
elnöknek szóló email másolati példányát ne csak a horvát önkormányzat elnöke kapja meg, hanem a 
mellékelt E-mailban szereplők, (Pauló Ágnes <paulo.agnes@bpxv.hu>, Farkas Ágnes <far-
kas.agnes@bpxv.hu>) is meg kapják? Mióta van egy ügyintézőnek joga a Horvát Önkormányzat 
Képviselő-testülete vagy az Elnök tudta nélkül intézkedni és beleavatkoznia a horvát önkormányzat 
dolgaiba. Egy ügyintézőnek sincs joga ellenőriznie a nemzetiségi önkormányzatokat, ha egy ügyin-
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téző kíváncsi a jegyzőkönyvükre, akkor kérje el, és ne éljen vissza a hivatali jogával, mert ehhez 
nincs joga. A nyilvános ülésről készült jegyzőkönyv megtekintésére nem vonatkozik az, hogy elkül-
deti magának a jegyzőkönyvet emailon. 

Kuzma István elnök: Több hozzászólást nem lát, szavazást kér az alábbi határozati javaslatra: 
Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a rendkívü-
li ülésre tervezett Közigazgatási Szerződésnek minősülő megállapodást nem tudja megtárgyalni, mert 
a szabályosan kiküldött rendkívüli ülésükre szóló meghívó ellenére nem jöttek el és távolmaradásu-
kat sem jelezték a helyi önkormányzat részéről meghívottak. Emiatt a Horvát Önkormányzat Képvi-
selő-testülete határidőre nem tud eleget tenni a nemzetiségek jogairól szóló 2011. évi CLXXIX. tör-
vény 80.§ (2) bekezdésben előírt Közigazgatási Szerződésnek minősülő megállapodás elfogadásának.  

Megállapítja, hogy a jelenlévő három képviselő 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfo-
gadta a javaslatot. 

13/2020. (II.06.) HÖ határozata 
Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a rendkívüli 
ülésre tervezett Közigazgatási Szerződésnek minősülő megállapodást nem tudja megtárgyalni, mert a sza-
bályosan kiküldött rendkívüli ülésükre szóló meghívó ellenére nem jöttek el és távolmaradásukat sem je-
lezték a helyi önkormányzat részéről meghívottak. Emiatt a Horvát Önkormányzat Képviselő-testülete 
határidőre nem tud eleget tenni a nemzetiségek jogairól szóló 2011. évi CLXXIX. törvény 80.§ (2) bekez-
désben előírt Közigazgatási Szerződésnek minősülő megállapodás elfogadásának. 

2. Szóbeli előterjesztés – Törvényességi felhívás a 86/2019. (XI. 07.) és 92/2019. (XI. 07.) HÖ határoza-
tokra 

Előterjesztő: Kuzma István elnök 
Kuzma István elnök: Tájékoztatja a képviselőket, hogy a nemzetiségi referens jelezte feléje, hogy csak az 

egyik törvényességi felhívásnak tettek eleget. Az elnök 2020. január 30-án telefonon beszélt 
Turmely Erzsébettel a kormányhivatal törvényességi osztályától. Az elnök elmondta, hogy semmifé-
le törvényességi észrevételről nem kapott levelet. A külsős tagokról szóló határozatot úgy vonták 
vissza, hogy 2019. november 22-én Pallos Judit nemzetiségi referens emailon jelezte az elnöknek, 
hogy a külsős tagokról szóló határozatra telefonon kapott észrevételt a kormányhivataltól, és kérik a 
határozat visszavonását. Ennek eleget is tettek. Azóta semmiféle levet nem kapott, a törvényességi 
felülethez pedig 2019 júniusa óta nincs hozzáférése, és ezt több alkalommal jelezte az elnök, egy al-
kalommal az egyik képviselője is jelezte ezt a kormányhivatalba, de az óta nem történt semmi.  
Az elnök kérésére a kormányhivatal megküldte a horvát önkormányzat hivatalos email címére a 
„Törvényességi felhívás a 86/2019. (XI. 07.) és 92/2019. (XI. 07.) HÖ határozatokra” szóló levelet. 
Javasolja, hogy vonják vissza a levélben feltüntetett határozatot. Kérdés, hozzászólás? 

Hozzászólások 
Pótári Attila elnökhelyettes: Ez is azt mutatja, hogy a helyi önkormányzatnak mennyire nem fontos, hogy a 

nemzetiségi önkormányzatok működése megfeleljen a törvényi előírásnak és szabályszerű legyen. 

Kuzma Istvánné képviselő: Ha jól tudja, a más nevére szóló levelek illetéktelen kezekbe kerülése vagy 
visszatartása btk.-ba ütközik és bűncselekménynek számít. Súlyosabbnak minősül, ha ezt valaki, 
mint kézbesítő, közjegyző, ügyvéd vagy hivatali dolgozóként foglalkozásánál fogva követi el. Ezek 
után, hogy legyen bizalma ahhoz, hogy ez csak egyszeri eset volt és többet nem fordul ilyen elő? 

Kuzma István elnök: Több kérdést, hozzászólást nem lát, szavazásra, teszi fel az alábbi határozati javasla-
tot: 
Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy visszavonja 
a 86/2019. (XI. 07.). HÖ határozatát, mellyel szemben a kormányhivatal törvényességi felhívást tett. 
A horvát önkormányzat elnökének szóló törvényességi felhívásról szóló levelet a helyi önkormányzat 
ügyintézője visszatartotta, nem jutatta el az elnökhöz, (az elnöknek nincs hozzáférése a Törvényessé-
gi Felügyelet Írásbeli Kapcsolattartás felülethez,) ezért a törvényességi észrevételre sem az elnök, 
sem a képviselő-testület nem tudott határidőre intézkedni. 

Megállapítja, hogy a jelenlévő három képviselő 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfo-
gadta a javaslatot. 
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14/2020. (II.06.) HÖ határozata 
Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy visszavonja a 
86/2019. (XI. 07.). HÖ határozatát, mellyel szemben a kormányhivatal törvényességi felhívást tett. A hor-
vát önkormányzat elnökének szóló törvényességi felhívásról szóló levelet a helyi önkormányzat ügyintézője 
visszatartotta, nem jutatta el az elnökhöz, (az elnöknek nincs hozzáférése a Törvényességi Felügyelet Írás-
beli Kapcsolattartás felülethez,) ezért a törvényességi észrevételre sem az elnök, sem a képviselő-testület 
nem tudott határidőre intézkedni. 

3. Szóbeli előterjesztés – A 2019. évi SzmSz módosításának elfogadása
Előterjesztő: Kuzma István elnök 
Kuzma István elnök: Tájékoztatja a képviselőket, hogy a választás után átnézték és a szükséges módosítá-

sokat elvégezték a szervezeti és működési szabályzatukban. Javasolja, hogy fogadják el a 2019. ok-
tóberi választások után átnézett SzmSz-t. Kérdés, hozzászólás? 

Hozzászólások 
Kuzma Istvánné képviselő: Elfogadja a SzmSz-t, és kéri az elnököt, hogy gondoskodjon róla, hogy a jövő-

ben a helyi önkormányzat azon dolgozói, akik a horvát önkormányzat működésével kapcsolatos fe-
ladatok ellátásával meg vannak, bízva megismerjék a horvát önkormányzat szmsz-ben foglaltakat 
és erről egy megismerési nyilatkozatot írjanak alá, mert ez így lesz hivatalos.  

Kuzma István elnök: Több hozzászólást, kérdést nem lát, szavazást kér, az alábbi határozati javaslatra: 
Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 2019. 
októberi választások után felülvizsgált SzmSz-t mellékleteivel együtt elfogadja és megszavazza. A 
megszavazott SzmSz 1 példányát átadják a nemzetiségi referensnek, hogy a hivatal részéről is meg-
ismerjék a Horvát Önkormányzat működéséről szóló szabályzatot és betartsák annak rájuk vonat-
kozó részét. 

Megállapítja, hogy a jelenlévő három képviselő 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfo-
gadta a javaslatot. 

15/2020. (II.06.) HÖ határozata 
Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy a 2019. októberi 
választások után felülvizsgált SzmSz-t mellékleteivel együtt elfogadja és megszavazza. A megszavazott 
SzmSz 1 példányát átadják a nemzetiségi referensnek, hogy a hivatal részéről is megismerjék a Horvát 
Önkormányzat működéséről szóló szabályzatot és betartsák annak rájuk vonatkozó részét. 

4. Szóbeli előterjesztés – A 4 oldalú együttműködési megállapodás 15 éves évforduló rendezvény az
anyaországi és Testvérvárosi kapcsolatok és a kulturális örökség ápolása céljából hozott 9/2020. 
(I.16.) HÖ határozat módosítása 

Előterjesztő: Kuzma István elnök 
Kuzma István elnök: Tájékoztatja a képviselőket, hogy 2019-be tervezett 15 éves évfordulós programot 

nem tudták megtartani, ezért az önkormányzattól kapott 400.000 Ft felhasználásának elszámolási 
határidejének módosítására írásbeli kérelemmel fordult a polgármester asszonyhoz. A rendezvény 
előtt 4 nappal telefonon kereste meg Donji Kraljevec polgármestere az elnököt, és jelezte, hogy a 
horvát partnerek szabadidős tevékenység keretében szeretnének elmenni egy termálfürdőbe. Erről a 
tájékoztatta a polgármester asszonyt is, és jelezte, hogy a horvát önkormányzat a vendégek részére 
megveszi a termálfürdő belépőket. Mivel ezzel a költséggel nem számoltak, ezért javasolja, hogy a 
január 16-i ülésükön, hozott 9/2020.(I.16.) határozatukban elfogadott végösszeget módosítsák. Kéri 
a képviselők hozzászólását. 

Kuzma István elnök: Hozzászólást nem lát, szavazásra, teszi fel az alábbi határozati javaslatot: 
Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy módosítja 
a 9/2020. (I.16.) HÖ határozatban elfogadott végösszeget, mert nem várt költségek merültek fel az 
anyaországi, testvérvárosi kapcsolatok, és a horvát kulturális örökség ápolásával kapcsolatos fela-
dat ellátásakor, a 2020. január 25-én megtartott 15 éves négyoldalú együttműködési megállapodás 
aláírásának évfordulója alkalmából tartott nyilvános ünnepi kulturális rendezvényen. A Horvát 
Önkormányzat a horvát delegáció részére egyebek közt szabadidős tevékenységre Termálfürdő be-
lépőt is vásárolt. Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat Képviselő-testülete a ren-
dezvény költségét 80.000 Ft-tal megemeli, így a rendezvény teljes költsége 680.000 Ft-ra módosul.  
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Megállapítja, hogy a jelenlévő három képviselő 3 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül elfo-
gadta a javaslatot. 

16/2020. (II.06.) HÖ határozata 
Budapest Főváros XV. kerületi Horvát Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy módosítja a 
9/2020. (I.16.) HÖ határozatban elfogadott végösszeget, mert nem várt költségek merültek fel az anyaor-
szági, testvérvárosi kapcsolatok, és a horvát kulturális örökség ápolásával kapcsolatos feladat ellátásakor, 
a 2020. január 25-én megtartott 15 éves négyoldalú együttműködési megállapodás aláírásának évforduló-
ja alkalmából tartott nyilvános ünnepi kulturális rendezvényen. A Horvát Önkormányzat a horvát delegá-
ció részére egyebek közt szabadidős tevékenységre Termálfürdő belépőt is vásárolt. Budapest Főváros XV. 
kerületi Horvát Önkormányzat Képviselő-testülete a rendezvény költségét 80.000 Ft-tal megemeli, így a 
rendezvény teljes költsége 680.000 Ft-ra módosul. 

9. Egyebek
Kuzma Istvánné képviselő: Tájékoztatja az elnököt és a helyettest, hogy a nemzetiségi önkormányzati kép-

viselők részére szóló hivatalosnak nem mondható levelet, saját nevében megválaszolta a jegyző-
nek, mert az a levél, mint nemzetiségi önkormányzati képviselő, neki is szólt és a levélben leírtakra 
muszáj volt reagálnia. Annak ellenére megválaszolta a levelet, hogy sem iktatószáma, sem aláírás, 
sem pecsét nem volt a jegyző neve mellett, a word dokumentumként küldött „figyelemfelhívás” 
tárgyú levélen. A véleménye szerint a 2020. január 24-én elektronikusan kapott levél tartalma eny-
hén szólva pontatlan és kioktató volt! A nemzetiségi önkormányzati képviselőkre nem vonatkozó 
hivatkozások is vannak a levében, ezekre is válaszolt. Várja a jegyző válaszát a levelére. 

Hozzászólások 
Pótári Attila elnökhelyettes: Egyetért a képviselő által elmondottakkal, Ő is megválaszolja a jegyzőnek a 

levet. 

Kuzma István elnök: Több közérdekű bejelentést nem lát. Megköszöni a képviselők munkáját, az ülést, 
bezárja. 

K.m.f. 

jk- aláírása 
hitelesítő 

P.H. 
Kuzma István 

elnök 




